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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 21 januari 2014 

van 20.00 uur tot 21:03 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Ron Verbeij (Progressief Woerden), Heerd Jan 

Hoogeveen (D66), Toos van Soest (CDA), Jaap van der Does (lijstvanderDoes), 
Elias Bom (STERK Woerden), Henk van Dam (ChristenUnie/SGP), Ingrid 
Berkhof (VVD), Erwin Geldorp, griffier (secretaris), Milan Lucassen (verslag) en 
Victor Molkenboer (burgemeester). 

 
 

 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
2) Mededelingen 

 
De burgemeester deelt enveloppen uit ten behoeve van het functioneringsgesprek met de griffier. 
In de enveloppen zit een formulier dat ingevuld dient te worden en weer retour moet naar de 
burgemeester. Voor de rest zijn er geen mededelingen van overwegende aard. 
 

3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
Besluit: de besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 

4) Actiepunten / planning 
 
De griffier vraagt of actiepunt 5 (KSG “schijf van vijf”) nog op de lijst moet staan. Het gehele 
presidium vindt dat een eventuele invulling van actiepunt 5 overgelaten dient te worden aan het 
presidium in nieuwe samenstelling. 
 
Besluit: de actiepunten en de planning worden conform vastgesteld. 

 
5) Actualiteiten 

 

 Terugblik nieuwjaarsreceptie: de burgemeester meldt dat het dit jaar iets anders was 
ingericht dan voorgaande jaren. Samen met andere groepen is de bijeenkomst 
georganiseerd in het stadhuis. Wat de burgemeester betreft was er sprake van een goede 
ambiance en liep het goed over in het sportgala. Het presidium sluit zich hier bij aan. Het was 
een goede bijeenkomst. Muziek, catering, licht, badges voor de raadsleden, alles was goed 
geregeld. De voorzitter meldt dat hij persoonlijk nog vond dat het parkeren iets beter geregeld 
had kunnen worden. Deze laatste opmerking zal de burgemeester meenemen voor de 
volgende keer. 

 Commissiebehandeling van termijnagenda (D66): de heer Hoogeveen introduceert het 
onderwerp. Tijdens de commissie Ruimte somde de wethouder bij de behandeling van de 
termijnagenda de stand van zaken op. De heer Hoogeveen vindt dat dit aan de voorkant 
goed geregeld moet zijn zodat de vergadering hier niet onnodig mee wordt belast. De 
burgemeester meldt dat de termijnagenda sinds kort in de gaten wordt gehouden door één 
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persoon in de organisatie. De verantwoordelijkheid ligt bij die ene persoon en als het goed is 
zullen zaken zoals door de heer Hoogeveen aangegeven niet snel meer voorkomen. 

 Lintje voor inwoner van Woerden (STERK Woerden): de heer Bom heeft gehoord dat een 
inwoner van de gemeente Woerden een lintje heeft gekregen in Den Haag of Rotterdam. Hij 
heeft geen felicitaties mogen ontvangen van de gemeente Woerden. Klopt dit? De 
burgemeester antwoordt dat het een uniek geval is qua locatie en snelheid. De gemeente 
Woerden hoort echter wel de felicitaties over te brengen. De burgemeester gaat er achter 
aan om dit in orde te maken. 

 
6) Besteding en verantwoording fractiebudget 

 
De heer Hoogeveen heeft een opmerking bij de opsomming waar het fractiebudget niet aan mag 
worden besteed. Het betreft het kopje “Collectieve opleidingskosten”. De heer Hoogeveen zou 
graag zien dat dit geschrapt wordt of dat er expliciet genoemd wordt dat individuele 
opleidingskosten wel bekostigd mogen worden uit het fractiebudget. 
 
De heer Bom vraagt of bij het kopje representatiekosten expliciet kan worden toegevoegd waar 
het wel en niet aan mag worden besteed. Daarnaast heeft hij een verzoek om bij het kopje 
“Afdrachten aan landelijke partijen” de vervolgzin “zonder reële tegenprestatie” kan worden 
weggelaten. 
 
De griffier meldt dat de gevraagde aanpassingen kunnen worden doorgevoerd. Bij het kopje 
representatiekosten moet worden gedacht aan bloemetjes voor sprekers en dergelijke. Een 
opsomming zou altijd niet limitatief zijn en tevens voorbij gaan aan de gedachte dat fracties zelf 
verantwoording dragen voor de gedeclareerde bedragen. 
 
Besluit: met in acht name van de gevraagde aanpassingen inzake opleidingskosten en 
afdrachten aan landelijke partijen wordt het voorstel als hamerstuk doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 30 januari 2014. 
 

7) Protocol coalitieonderhandelingen 2014 
 
De voorzitter en de griffier lichten het voorstel kort toe. 
 
De heer Bom heeft twee opmerkingen. Allereerst moet de fractienaam veranderd worden in 
STERK Woerden. Ten tweede spreekt hij de wens uit dat het protocol nu wel gerespecteerd 
wordt en niet zoals bij de vorige verkiezingen binnen een dag overboord gezet wordt. 
 
De heer Hoogeveen heeft een opmerking bij 2a. Hier staat geschreven: alle partijen dienen 
aanwezig te zijn. Dit klinkt net iets te dwingend. Op basis van deze opmerking wordt deze zin 
aangepast. 
 
De heer Verbeij geeft aan dat het in zijn ogen meer een kapstok is in plaats van een dwingend 
reglement waar rechten aan ontleend kunnen worden. 
 
De burgemeester vindt dat zijn rol bescheiden moet zijn. Als er om wordt gevraagd kan hij altijd 
bijspringen en het staat iedereen vrij om langs te komen. De ondersteuning van zijn kant is vooral 
van procesmatige aard. Ook vanuit de organisatie wordt het één en ander voorbereid. Wat de 
raad daarmee doet is uiteraard aan de raad. 
 
Mevrouw Van Soest voelt zich niet prettig bij de manier waarop het protocol wordt besproken. Er 
lijkt een bepaalde vrijblijvendheid in te zitten. De rest van het presidium is het hier niet mee eens. 
 
Besluit: met in acht name van de opmerking van de heer Hoogeveen wordt het protocol gewijzigd 
vastgesteld door het presidium. 
 



 3 

8) Aanpassen Verordening op de raadscommissies 
 
De griffier licht toe dat er moeilijkheden lagen in de invulling van de informatiebijeenkomsten 
nieuwe stijl. 
 
De heer Verbeij geeft aan dat hij het wel ziet zitten. De heer Hoogeveen ziet de parelelle sessies 
tijdens informatiebijeenkomsten als een mogelijk probleem voor kleine fracties. 
 
Besluit: het voorstel wordt zonder aanpassingen als hamerstuk doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 30 januari 2014. 
 

9) Programma raadsconferentie Bodegraven-Reeuwijk -- Oudewater -- Woerden (4 
februari) 

 
Mevrouw Van Soest meldt dat het dinsdag 4 februari 2014 is en niet woensdag. 
 
De heer Van Dam kan zich vinden in het voorgestelde programma. Hij benadrukt dat de raden 
onderling niet moeten gaan discussiëren. Het moet gaan over wat de gemeenten kan binden en 
niet wat we als raden er van vinden. Dat laatste is voor een later moment. Het zou jammer zijn 
als de avond vervliegt in wel of niet samenwerken. 
 
De griffier wil nog weten wat de rol van het college is. Vanuit de raad bestaat de behoefte om 
liever geen rol van het college te verwachten. De burgemeester meldt dat de collegeleden van 
harte welkom zijn, maar dat ze slechts als toehoorder aanwezig mogen zijn op de bewuste 
avond. 
 
Besluit: het presidium gaat akkoord met het programma. 
 

10) Memo relevante data verkiezingsaangelegenheden 
 
De griffier vraagt naar de aanvangstijdstippen van de vergaderingen. Is het wenselijk om 20:00 
uur aan te houden of is het wellicht een idee om eerder te starten? Het presidium geeft aan dat 
20:00 uur wat betreft starttijd aangehouden moet worden.  
 
Besluit: het presidium gaat akkoord met de inhoud van de memo. 
 

11) Rondvraag 
 

 Mevrouw Berkhof meldt dat ze de komende twee weken met vakantie is. 

 De heer Van der Does vertelt dat mevrouw Leeuwenstein (voormalig raadslid voor D66) is 
overleden. Op basis van deze mededeling zal er in de raadsvergadering van 30 januari 2014 
kort aandacht worden besteed aan het overlijden van mevrouw Leeuwenstein, conform het 
rouwprotocol. 

 De heer Verbeij vraagt of de eerder gegeven enveloppen ten behoeve van het 
functioneringsgesprek met de griffier aan de fractievoorzitter moet worden afgegeven. De 
burgemeester antwoordt bevestigend. De fractievoorzitter zou het functioneren van de griffier 
met de fractiegenoten kunnen bespreken alvorens het formulier ingevuld te retourneren. 

 De griffier meldt dat de Basis Inkomenspartij (BIP) niet mee zal doen aan de 
gemeenteraadsverkiezingen. 

 De griffier heeft een vraag binnengekregen van de organisatie of de indieners van het 
amendement inzake extern onderzoek Rembrandtlaan/Boerendijk behoefte hebben aan een 
persmoment bij de presentatie van het rapport. Het presidium reageert negatief op dit 
verzoek. Het is niet gebruikelijk om indieners van een amendement in het zonnetje te zetten 
terwijl er meer ondertekenaars zijn en de raad als bestuursorgaan uiteindelijk het besluit 
neemt. 
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12) Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:03 uur. 


